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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012.

évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az

Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetéke s
minisztérium vezetőjéhez

„Mi indokolja a Szociális és gyermekvédelmi, gyermekjóléti feladatellátás és irányítás
intézményeinek támogatására szánt összeg 1 milliárd forinttal való csökkentését a 2016 -
os költségvetésben? ”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Szociális és gyermekvédelmi, gyermekjóléti feladatellátás és irányítás intézményeine k
dolgozói joggal reménykedhettek a Kormány e terület iránti növekvő elköteleződésében ,
amikor a 2014-es 80 306,5 millió forintos költségvetési támogatást 2015-ben 84 406,9 milli ó
forintra emelte . A remény azonban hamar szertefoszlani látszik, a napokban beterjesztet t
2016-os költségvetés-tervezet már csak 83 315,2 millió forint támogatást irányoz el ő , a dologi
kiadásokra szánt összeget pedig a tavalyihoz képest 2 milliárddal kurtítja meg . Teszi mindezt
az elvileg keresztényi értékrendet valló Fidesz-KDNP koalíció abban az évben, mikor sorr a
jelentkeznek a szörnyűnél is szörnyűbb példák a rendszer gyengeségeire, elég csupán, ha a
szigetszentmiklósi bántalmazásra gondolunk. A gyermekjóléti szolgálatok évek óta súlyo s
szakemberhiánnyal küzdenek, aminek egyik oka, hogy egy diplomás gyermekvédelm i

szakember pályakezdőként nettó 80 ezer forintot visz haza, de a tapasztalt, több éve a pályá n

lévő kollégák bére sem éri el a 100 ezer forintot . A gyermekvédelem is működési gondokka l
küzd: a családgondozói állások 20-30 százaléka folyamatosan betöltetlen . A szociális bértábla
pedig mind az egészségügyi, mind a pedagógus-bértáblától jelent ősen elmarad.



Mindezekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat :

Mi indokolja a Szociális és gyermekvédelmi, gyermekjóléti feladatellátás és irányítá s
intézményei támogatásának és dologi kiadásra szánt összegének tavalyihoz képest i
csökkentését ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2015 . május 26 .

Tisztelettel :

ITr . Lúkács László György

Jobbik Magyarországért Mozgalom
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